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     Posledný mesiac tohto roka začal veľmi smutno. Keď som sa dozvedel o úmrtí 

kamarátovej mladučkej dcéry, poriadne ma to rozrušilo. Niekedy sa zamýšľame 

nad kolobehom života, ale nerozumieme takýmto udalostiam, za ktorými 

hľadáme odpoveď a pýtame sa ,,prečo“?? 

     Prvým víkendom sa začal advent, obdobie očakávania vianočných sviatkov. 

Dohodol som si niekoľko stretnutí s občanmi, obecným právnikom ako aj 

pracovníkom Povodia Váhu, aby sme doriešili užívanie pozemkov a prístupovú 

cestu k plánovanej čističke odpadových vôd. Pracovné stretnutia striedali 

výjazdové rokovania s predstaviteľmi vlády a rôznymi ponukami „neskutočne 

výhodných energetických vylepšení, ale hlavne pre nich“. Zúčastnil som sa 

viacerých vianočných posedení, vystúpení detí, vrátane krásneho vianočného 

pásma slova a hudby, ktoré sa už tradične koná v našej základnej škole. 

     V pondelok 11.12. sme na zastupiteľstve schválili všetko potrebné pre 

fungovanie a rozvoj obce na rok 2024. Víkendy sme mali obohatené kultúrou 

a rôznymi stretnutiami na obecnom úrade alebo v centre obce. Podujatia ako 

Rozsvietenie adventného venca, Mikuláš a Strieborná nedeľa nám určite prispeli 

k vianočnej nálade. Tesne pred Vianocami som sa musel popasovať so 

záplavami v niektorých častiach obce, komplikácie prinieslo aj množstvo snehu, 

ktorý napadol a bolo treba intenzívne odhŕňať a výpadok elektriny nám dokázal, 

že ani v dnešnej dobe nie je všetko také samozrejme. Pracovné dni boli tradične 

poprepletané sťažnosťami, podnetami a poukazovaniami na nekalé činnosti. 

Niečo vieme vyriešiť v rámci úradu a niečo posunieme polícií. Spomeniem 

napríklad čerpanie žumpy do potoka, čo pokladám nie za priestupok, ale urči-

tým spôsobom za riadnu hlúposť. Ale takí sú ľudia a väčšinou tí, ktorí by radi 

poučovali všetkých okolo. Akí sme zo všetkého nervózni, keď sa v zime šmýka, 

v lete je horúco, 2 hodiny nejde voda, elektrika, nesvietia lampy. Čo sa to 

s nami deje? Nie sme ochotní pomôcť, len poukazujeme na všetko okolo 

a sme tí, ktorí majú na všetko návod a riešenie. Stratila sa tolerancia, pocho-

penie, ústretovosť a trpezlivosť. Všetko chceme hneď a teraz. Práve také sprá-

vanie nás oberá o tak potrebnú energiu a dobrú náladu. December je mesiac 

adventu, a aj to je aj dôvod k zamysleniu ako žijeme, čo je dôležité a čo počká. 

Nenechal som si tiež ujsť príležitosť zavinšovať Vám na polnočnej omši v našom  
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kostole.  

     V poslednom týždni roka som sa venoval príprave novoročného príhovoru 

a ohňostoja na Nový rok. 27.12. som ešte absolvoval služobnú cestu do 

Bratislavy, kde som išiel na Ministerstvo dopravy podpísať zmluvy potrebné 

k výstavbe novej bytovky. 

     Prežili sme sviatky so svojimi blízkymi a ja verím, že Vám bolo spolu úžasne. 

Máme rok 2024. Teším sa, čo všetko spolu dokážeme a ako budeme mať z toho 

radosť. Prajem Vám úspešný nový rok každému z Vás.. 

 

                                                                                                                R.Š. 


